
 

 

KOMISE RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 4 – MA21 

ZÁPIS Z 3. ZASEDÁNÍ 

 
konaného dne 6. března 2024 od 17.00 hodin v zasedací místnosti  

Úřadu městské části Praha 4 v 9. patře. 

 

 

Přítomní členové komise: Mgr. Petra Rejchrtová, Ing. Radek Lacko, Mgr. Tomáš Kaplan, Irena 

Michalcová, PhDr. Petr Kučera 

 

Omluveni: Jana Svatá, Mgr. Eva Benešová, Patrik Opa, MBA, Michal Kozlíček 

 

Hosté: Mgr. Petr Štěpánek, CSc.; Mgr. Martin Veselý, Ph.D.; RNDr. Tomáš Hrdinka, Ph.D.; Ing. Arch. 

Viktor Tuček; Kristýna Stará; Ing. Alice Civínová 

 

 

I. Zahájení, schválení programu komise 

 

Přivítání účastníků předsedou komise, panem Kučerou, návrh na změnu programu zasedání – prohození 

bodů 2) a 3). 

 

Hlasování o změně programu: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

II. Schválení Zprávy o činnosti MA21 v roce 2023 

 

1) Představení Hodnotící zprávy místní Agendy 21 za rok 2023 panem Hrdinkou. 

 

- změna v rámci aktualizace vzhledu oproti minulým zprávám 

- bod 1. Pravidelné osvětové a výukové akce 

o plánovány 4 akce jako minulý rok 

o Záhonky pro školky – přihlásily se nově další 2 mateřské školy (MŠ Mendíků, MŠ Točitá) 

o Monitoring ovzduší se přesouvá ze ZŠ Jižní na ZŠ Školní, digitální forma 

 

2) Informace o aktuálním stavu podpory místní Agendy 21 

- ukončení podpory z CENIA, nově pod záštitou MŽP 

- závěr z účasti na diskusním semináři na téma Pozastavení podpory místní Agendy 21 přednesli 

paní tajemnice Kocmanová a pan předseda Kučera. 

 

3) Členové komise žádají vedení a tajemnici komise o zasílání materiálů k projednání na komisi předem. 

 

Hlasování o požadavku pro zasílání materiálů pro komisi předem: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

 



4) Představení Akčního plánu rozvoje místní Agendy 21 na rok 2024 

- ověření podmínek pro zvyšování kvality realizace MA21, novým cílem kategorie „C“, 

v současnosti nejasné podmínky, čekáme na vyjádření MŽP  

- bod 6. Spolupráce sektoru veřejné správy, nevládního sektoru a podnikatelského sektoru – úprava 

textace viz finální podoba 

 

Hlasování o schválení Hodnotící zprávy místní Agendy 21 za rok 2023: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

Hlasování o schválení Akčního plánu rozvoje místní Agendy 21 na rok 2024 vč. zmíněných úprav: pro 5, proti 

0, zdržel se 0. 

 

Odchod členů komise pana R. Lacka a pana T. Kaplana – komise není usnášeníschopná.  

 

 

III. Představení Studie revitalizace promenády Pujmanové a Studie revitalizace sídliště Antala 

Staška zhotoviteli 

 

1) Představení Studie revitalizace promenády Pujmanové Ing. arch. Tučkem a sl. Kristýnou Starou – 

prezentace 

MČ Praha 4: Územní rozvoj – Plán na revitalizaci pěší zóny na Pujmanové pokračuje 

- Lidl (současná Norma) polyfunkční objekt – co je v plánu s prostorem 

- prostor MŠ – mystifikace co s prostorem – možnost využití prostoru před MŠ 

- prověřit dotační možnosti na financování projektu (týká se přes 8 tis. lidí) 

 

2) Představení Studie revitalizace sídliště Antala Staška Ing. Alicí Civínovou – prezentace 

MČ Praha 4: Územní rozvoj – Revitalizace sídliště Antala Staška je opět o krok blíž 

- koncepční podklad 

- stížnosti od občanů na nevhodné umístění košů, žádost o sjednocení povrchů, mobiliáře  

a kontejnerů na tříděný odpad, inventarizace vegetace 

 

 

V Praze, dne 7. 3. 2024 

 

 

 

 

PhDr. Petr Kučera Kateřina Kocmanová  

předseda komise         tajemnice komise 

 

https://www.praha4.cz/Plan-na-revitalizaci-pesi-zony-na-Pujmanove-pokracuje.html
https://www.praha4.cz/Revitalizace-sidliste-Antala-Staska-je-opet-o-krok-bliz.html

